
Egå 08.12.2024 

Indkaldelse til generalforsamling torsdag den 9. januar kl 19.00 på 

Rosengården 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Beretning ved formanden 

3. Fremlæggelse af regnskabet til godkendelse 

4. Fremlæggelse af budget og forslag til kontingent 

Bestyrelsen foreslår kr 800 i kontingent for 2025/26 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

På valg er Anette Hansen, villig til genvalg, Kurt Jensen, villig til 

genvalg, Kristian Carstensen, villig til genvalg 

Ole Carstensen, suppleant villig til genvalg 

7. Valg af 2 revisorer 

Pt Bent Rasmussen og Knud Jørgensen, bestyrelsen foreslå genvalg 

8. Eventuelt 

!. januar 2026 har klubben 35 års jubilæum, bestyrelsen foreslår at 

vi udpeger et jubilæumsfestudvalg. 
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Referat fra generalforsamlingen  i 
Rosenholm bridgeklub torsdag den 
9.1.2025. 

 
 
Søren Peder indledte med at byde velkommen og ønske godt nytår til de 29 fremmødte. 
 

1. Valg af dirigent  
 
Hanne Brissing blev foreslået og valgt.  
Hanne startede med at konstatere, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
 

2. Beretning ved formanden  
 
Søren Peder startede med at rette en tak til Rosengården for at have fået styr på 
problemerne med åbning af de automatiske døre. Alt med dørene fungerer nu perfekt. 
 
Vi er 41 medlemmer, der spiller tirsdag og torsdag samt 8 medlemmer, der kun spiller 
mandag eftermiddag. Herudover kommer undervisningsholdet, som tæller 6 personer med 
tilknytning til vores område. 
 
Turneringerne har været godt tilrettelagt og godt afviklet i 2024. Det er af stor betydning, at 
der arrangeres flere forskellige slags turneringer. Det giver mulighed for, at præmierne 
fordeles bredt til alle. Tak til Lisbeth og Carsten. 
 
Også tak til Anette, som leder mandagsholdet, hvor der heldigvis er stor opbakning, og der 
spilles nu ved 4 borde. 
 
Det er godt for klubben, at der tilbydes undervisning. Første del gennemførtes i efteråret 
med 12 deltagere fra Hornslet og Ebeltoft. Til anden del er tilmeldt 10 deltagere. Vi håber, 
at nogle af kursisterne har lyst til at fortsætte i klubben efter endt undervisning. 
I løbet af foråret vil der blive mulighed for at kursisterne hensigtsmæssigt kan deltage 
tirsdag eller torsdag aften. 
 
Andre aktiviteter i årets løb har været Sommerbridge, Realbridge og en tur til Agerskov. 
Tak til Carsten og undertegnede.  
Vedrørende Realbridge, så har Rosenholm bridgeklub fået licens til selv at arrangere ad 
hoc  turneringer, som koster 10 kr pr gang at deltage i.   
 
Blandemaskinen fungerer rigtig godt. Skulle den gå i stykker, er der stadigvæk mulighed 
for reparation. En ny blandemaskine er kostbar. 
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H.K. Sørensen kommer som vanligt med sjov og nyttig undervisning tirsdag og torsdag i 
uge 8. Medlemmer fra Ebeltoft, Kalø og andre med tilknytning til klubben inviteres med til 
disse aftener mod betaling. 
H.K.'s materialer ligger på hjemmesiden. 
 
Heldigvis ingen smitsomme epidemier i år, men vi skal stadig passe på hinanden, og 
derfor blive hjemme ved sygdom. Og så er det dejligt, at vi har en del substitutter, som 
troligt kommer, når der er brug for det. Tak til substitutterne. 
 
Der var rigtig god tilslutning til både sommer - og juleafslutning. Tak til festudvalget for 
fornøjelige fester. 
 
Også tak til dem, der stiller borde op og rydder op efter spillet. 
 
Klubben fylder 35 år i januar 2026 - se pkt 8. 
 
Det gik rigtig godt for Rosenholm i Nytårs/kommuneturneringen den 4.1.25. Klubben tog 
både 1. og 2. pladserne i A og B rækkerne. 
 
Beretningen godkendtes. 
 
Bemærkninger til beretningen: 
 
Anna Kramer synes, at der ved kommuneturneringen spilles for mange spil i løbet af 
dagen. Inge Ingvardsen forklarer, at der skal spilles et bestemt antal spil, da det er en 
sølvturnering. 
Anette Hansen fremførte også vedrørende kommuneturneringen, at der bør være lige 
antal borde i A og B rækkerne. 
Søren Peder tager bemærkningerne med videre til Jørgen Kandborg. 
 
 

3. Fremlæggelse af regnskabet til godkendelse  
 
Regnskabet udviser et lille underskud på 564 kr. Dette skyldes stigende priser på vin 
præmierne, - selvom vi handler til gode priser.  
Regnskabet blev godkendt- og vedlægges referatet.  
 
 

4. Fremlæggelse af budget og forslag til kontingentforhøjelse. Bestyrelsen 
foreslår 800 kr i kontingent for 2025/26 
 
 
Kontingentet til Bridgeforbundet stiger med 65 kr pr medlem i 2025. Udgifterne til præmier 
stiger også, og derfor foreslår bestyrelsen en kontingentstigning til 800 kr pr år. 
Kontingentstigningen blev vedtaget. 
Budgettet blev godkendt- og vedlægges referatet. 
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5. Behandling af indkomne forslag  
 
Ingen forslag modtaget. 
 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant. På valg er  Anette Hansen, 
Kurt Jensen, Kristian Carstensen og suppleant Ole Carstensen. Alle er 
villige til genvalg. 
 
Alle blev genvalgt. Ole som suppleant. 
 
 

7. Valg af 2 revisorer. Bestyrelsen foreslår genvalg af Bent Rasmussen og 
Knud Jørgensen  
 
Begge genvalgt. 
 
 

8. Eventuelt  
Bestyrelsen foreslår, der udpeges et jubilæumsfestudvalg i anledning af 
klubbens 35 års jubilæum i 2026. 
 
Jubilæumsfestudvalg blev udpeget, og består af 
Anette Hansen, Inge Ingvardsen, Anna Kramer  og Inga Hansen. 
Festudvalget kunne straks afsløre, at festen med stor sandsynlighed holdes på 
Rosengården med Britta som kok.  
 
Majken foreslår, at vi deltager i klubsølvturnering i november måned. Bestyrelsen 
undersøger, om det er muligt, da vi allerede spiller kommune turneringen som 
sølvkamp.     
 
Som tak for deres store arbejde blev der uddelt vin til turneringslederne Lisbeth, Carsten 
og Anette.  
Ole, som underviser kursisterne, fik også velfortjent vin. 
 
Med tak til dirigenten afsluttede Søren Peder generalsamlingen. 
 
 
/Referent  Dorthe Svinding  
 
 
 

Referat godkendt af dirigenten Hanne Brissing  
 
 
 

Referat godkendt af  formand Søren Peder Iversen 
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